

Inspiron

Halb Schurwolle, halb Viskose und gewebt im Cut-Loop-Verfahren. Das ist gut, weil schwere Gegenstände so weniger Abdrücke hinterlassen können. Im gelungenen Shabby-Chic-Look, jede Farbkombination augenfreundlich verschoben – ein guter Teppich fürs Oberstübchen.

Half pure wool, half viscose and woven using the cut loop method. That's a good thing, because heavy objects then don't leave such a deep impression. In a well-done shabby-chic-look, each color combination quirky in an eye-friendly way. A good rug for the belly.

FARBMODELLE | COLORS



ID 1545 / INSPIRON / HIGH RISE



PRODUKTINFORMATIONEN | PRODUCT DETAILS

Inspiron	Material File material	Herstellungstyp Production type	Florhöhe File height	Sonderfarbe Custom color	Sonderform Custom shape	Sondermaß Custom size	Max. Breite Max. width	Max. Länge Max. length	Beanspruchung Durability
	60% Schurwolle, 40% Viskose 60% pure new wool, 40% viscose	Handgewebt Hand-woven	5 mm	✓	✓	✓	5 m	15 m	■■■

JayBee solid

Jede Kollektion braucht eine Krone, hier ist sie. Handwerklich unser Meisterstück: Verschwennerische 130.000 Knoten/m² aus je 50% Seide und tibetischer Hochlandwolle. Die Seide bringt Farbe ins Spiel, das durch die vintageartige Rippenstruktur teilweise enthüllte Gewebe ist aus Hochlandwolle. JayBee Solid ist die einfarbige Variante, die Farben sind frei wählbar.

Each collection needs a crown jewel and here it is. Our masterpiece in terms of craftsmanship. A lavish 130,000 knots per square meter, made of 50% silk and Tibetan highland wool. The silk brings in the color, the base weave of highland wool is partly covered by the vintage-like rib structure. JayBee solid is the solid color version, where you choose the color as desired.

FARBMODELLE | COLORS



ID 2101 / JAYBEE SOLID / CHARCOAL



PRODUKTINFORMATIONEN | PRODUCT DETAILS

JayBee solid	Material File material	Herstellungstyp Production type	Florhöhe File height	Sonderfarbe Custom color	Sonderform Custom shape	Sondermaß Custom size	Max. Breite Max. width	Max. Länge Max. length	Beanspruchung Durability
	50% Seide, 50% Tibetwolle 50% pure silk, 50% tibetan wool	Handgeknüpft Hand-knotted	5 - 6 mm	✓	✓	✓	6,6 m	9,9 m	■■■